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ZAPISNIK SA 2. SJEDNICE SAVJETA MZ VRAŽEGRMCI 

 

Druga sjednica Savjeta mjesne zajednice Vražegrmci održana je 29.07.2023. godine, sa početkom u  19 
časova. 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Savjeta MZ Vražegrmci, Novo Stanišić. Sjednica je imala 6 tačaka 
dnevnog reda i to:  

• Električna energija u Domu na Potočilu 
• Akcija u Dabovićima 
• Žiro račun mjesne zajednice Vražegrmci 
• Komunalni red u MZ Vražegrmci – Obezbijeđivanje kontejnera 
• Crkveni odbori 
• Poslovnik o radu mjesne zajednice Vražegrmci 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Savjeta Novo Stanišić konstatujući da je kvorum za održavanje sjednice 
Savjeta ispunjen jer je prisutno 5 članova. Sjednici Savjeta prisustvovali su Novo Stanišić, Mišo Raičević, 
Radislav Damjanović, Željko Milatović i Milan Mijajlović. 

Novo Stanišić je izrazio zadovoljstvo akcijama koje su realizovane u organizaciji Savjeta mjesne zajednice 
i da su bile odlična prilika da se ljudi upoznaju, podsjete prijateljstava. Konstatovao je da je urađen veliki 
posao na čišćenju lokalnog puta L6, Doma na Potočilu ali i ostalih mjesta na kojima su akcije organizovane.  

Novo Stanišić je istakao da je potrebno da se iskomunicira sa Opštinom Danilovgrad, putem dopisa, 
situacija koja se tiče napajanja Doma na Potočilu električnom energijom.Predlog koji je Stanišić iznio je da 
je potrebno da Opština Danilovgrad sa CEDISom i EPCG reguliše dugove za električnu energiju kako bi novi 
Savjet MZ preuzeo brojilo bez duga i redovno izmirivao svoje obaveze iz budžeta mjesne zajednice. 

Stanišić je predložio i kupovinu kamera kako bi se Dom osigurao video nadzorom, da je isto potrebno 
kupiti iz budžeta mjesne zajednice.  

Stanišić je podsjetio na potrebu isplate ekipi koja čisti put od Krakorovine do Dabovića. Za ovo su sredstva 
u iznosu od 1500€. 

Član Savjeta MZ Mišo Raičević uzeo je riječ ističuću da postoje izvjesni napadi na Savjet mjesne zajednice 
da je posao čišćenja puta namješten za Žarka Nikolića.  
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Novo Stanišić je istakao da je posao čišćenja puta nuđen ekipama iz Podgorice i Danilovgrada koje nisu 
željele prihvatiti posao zbog velikih vrućina i da su izdvojena sredstva mala za tu dionicu od ukupno 5km 
(po 2.5km sa obje strane puta). Posao je nuđen i ostalim članovima Savjeta i mještanima MZ Vražegrmci.  

Milan Mijajlović je uzeo riječ i naveo da su on i Milan Popović sa Glave Zete htjeli očistiti dionicu ali da je 
iznos od 1500€ mali za tako nešto pa su i odustali od angažmana.  

Novo Stanišić je istakao da je Žarko Nikolić prihvatio ponuđenu sumu novca nakon što niko nije želio 
prihvatiti čišćenje ove dionice. Konstatovano je da će se sredstva po završetku radova i obilaska očišćene 
dionice od strane nadležnog Sekretarijata, biti isplaćena putem ugovora o djelu. 

Mišo Raičević je ponovo uzeo riječ i potvrdio riječi Nova Stanišića na šta su se i ostali prisutni složili.  

*** 

Novo Stanišić otvorio je drugu tačku dnevnog reda navodeći plan aktivnosti na sledećoj radnoj akciji u 
Dabovićima gdje se planira očistiti okolina Doma i dio groblja koji nije očišćen.  

Član Savjeta, Željko Milatović, naveo je da ne bi čistio groblje već da se očisti isključivo okolina Doma jer 
će groblje čistiti mještani.  

Novo Stanišić je naveo da se slaže pogotovo iz razloga što su i njemu mještani naveli da će oni sami očistiti 
groblje.  

Željko Milatoviće je uzeo riječ i naveo da će mještani doći i učestvovati u akciji i da će se dosta brzo završiti 
i da je potrebno da svi prisutni učestvuju sa novcem kako bi se nakon akcije napravio roštilj. 

Novo Stanišić je iznio drugi predlog i stavio ga na usvajanje. Predlog je da se od dostupnih sredstava 
mjesne zajednice izdvoji novac i za taj dan kupi hrana kako se ne bi gubilo vrijeme na pripremanje hrane 
nakon akcije.  

Prisutni su se složili sa predlogom. 

Akcija je zakazana za 06.08. sa početkom u 7 časova.  

**** 

 
Novo Stanišić je otvorio i treću tačku dnevnog reda i iznio da je potrebno, po aktiviranju, objaviti žiro račun 
na društvene mreže i sajt mjesne zajednice kako bi raspoloženo stanovništvo podržalo rad Savjeta mjesne 
zajednice. Stanišić je naveo da će uskoro biti aktivan žiro račun i da je problem bio nepostojanje PIBa 
mjesne zajednice. 

Prisutni su se složili. 

Milan Mijajlović je istakao da će po aktiviranju žiro računa isti biti izlistan javno na svim online kanalima 
mjesne zajednice Vražegrmci i predložio da se jednom mjesečno objavljuju finansijski presjeci – iznos 
doniranih sredstava i iznos utrošenih sredstava jer je transparentnost ključ u građenju povjerenja i u koncu 
napretka mjesne zajednice. Na ovaj način, kako je istakao Mijajlović, svim stanovnicima će biti 
zadovoljstvo doprinijeti svom kraju. 
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Prisutni su se složili sa iznijetim predlogom. 

**** 
 
 

Novo Stanišić je otvorio i četvrtu tačku dnevnog reda. U uvodnom izlaganju iznio je komunikaciju koju je 
imao sa mještanima Dabovića u kojoj su naveli da bi im odgovarala kada bi se na željezničkoj stanici 
Dabovići postavio kontejner koji bi Komunalno preduzeće jednom nedeljno praznilo. Stanišić je naveo da 
bi jedan kontejner bio dovoljan i za lokaciju na Baljinovcu. 

Radislav Damjanović je uzeo riječ i naveo da je ogromna količina otpada ispod Željezničke stanice Ostrog 
i da se tu decenijama otpad odlaže od strane putnika i dijela mještana i da je situacija alarmantna. Da će 
biti gotovo nemoguće taj otpad ukloniti. 

Milan Mijajlović se uključio i naveo da su istu potrebu iskazali i mještani Glave Zete koja je takođe dio 
mjesne zajednice Vražegrmci. Mijajlović je istakao da je  imao komunikaciju sa direktoricom Komunalnog 
preduzeća Danilovgrad i da je pomenuo upravljanje otpadom, na šta je dobio informaciju da je kontejnere 
moguće postaviti i da je potrebno ispuniti proceduru. Ono što mu je, kako kaže, istakla je da se najčešće 
dešavaju problemi sa lokacijama za kontejnere jer stanovništvo najčešće ne želi da se kontejneri oslanjaju 
na njihova imanja i da bi za postavljanje kontejnera bilo potrebno dobiti pisanu saglasnost od vlasnika 
imanja. Ono što je Mijajlović takođe istakao da bi se, prema informacijama od Komunalnog, ta usluga 
morala naplaćivati kroz potpisivanje ugovora sa mještanima. Na pojasu ka Glavi Zete postoji veća potreba 
za kontejnerima zbog više turističkih preduzetnika i da su spremni plaćati ukoliko se dogovore oko lokacije. 

Mijajlović je istakao da su putem sajta mjesne zajednice slične potrebe takođe iskazane od strane 
mještana Dobrog Polja. 

Mišo Raičević je uzep riječ i istakao da je potrebno da predstavnici podružnica odnosno članovi Savjeta 
iskomuniciraju sa stanovništvom svojih sela i utvrde potrebe vezane za odvoz otpada i da utvrde ko je sve 
spreman izdvajati sredstva za komunalne usluge.  

Novo Stanišić je potom ponovio zaključak da je potrebno da mještani plaćaju komunalne usluge i da 
sumnja da će mještani plaćati a da ukoliko žele mogu se sakupiti potpisi i podnijeti inicijativa i da je 
potrebno ispitati i utvrditi cijenu tih usluga. 

Mijajlović je prihvatio da će na sastanku sa direktoricom Komunalnog preduzeća utrditi koji bi to bio 
cjenovnik za odvoz otpada.  

Stanišić je istakao da smatra da mještani neće željeti da plaćaju ali da treba probati. 

Mišo Raičević je predložio da se postave veliki kontejneri kako bi se otpad mogao odvoziti jednom u 7 ili 
10 dana. 

Mijajlović je uzeo riječ i naveo da predlaže da je potrebno da se u narednom periodu organizuju Zborovi 
sa stanovnicima sela koja pripadaju mjesnoj zajednici Vražegrmci. Kao primjer je naveo Zborove za po tri 
sela koja se graniče kako bi se u direktnoj komunikaciji mogli utvrditi problemi i prioriteti zasebnih krajeva 
mjesne zajednice.  
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Novo Stanišić je naveo da je njegov predlog bio da se organizuje jedan Zbor ispred Doma na Potočilu gdje 
bi došli iz svih sela ili da se organizuju Zborovi i svakom selu što je dijelom organizaciono zahtjevnije. 

Mišo Raičević se nije složio sa iznijetim predlogom Milana Mijajlovića i naveo je da su se Zborovi uvijek 
održavali u cjelosti odnosno Zborovi mjesne zajednice, a da su predsjednici podružnica davali zahtjeve za 
svoje podružnici. 

Mijajlović je pitao na koji način se onda dolazilo do informacija i potreba stanovništva bez ako nisu 
organizovani posebni Zborovi za manja sela. Mijajlović je predložio da on i Mišo Raičević organizuju Zbor 
za Požar, Mandiće i Rošca i utvrde probleme i prioritete i potom ih iznesu na sjednici Savjeta i da bi tako 
trebalo uraditi za sva sela sa teritorije MZ. 

Mišo Raičević je istakao da će u svakom slučaju biti teško animirati stanovništvo da se okupi na Zboru na 
šta je Mijajlović istakao da je to razumiljivo i da je novi Savjet tek počeo sa radom i da treba vremena za 
uhodavanje članova Savjeta ali i stanovništva da prihvati novi način organizacije rada.  

Novo Stanišić je uzeo riječ i istakao da je pribilježio predloge i da će se na sledećoj sjednici razmatrati o 
načinima organizovanja. Pitanje je, kako je istakao Stanišić, da ukoliko se organizuju zborovi za Daboviće i 
Marušiće da li će iko doći do Doma na Potočilu. Stanišić je istakao da se o istom može razmatrati na 
sledećoj sjednici Savjeta MZ. 

*** 

 
 
Novo Stanišić je otvorio sledeću tačku dnevnog reda i ukazao na kontakte koje je imao sa mještanima i 
vlasnicima grobnih mjesta na Baljinovcu koji su izrazili bojazan koja se tiče potencijalnog padanja 
čempresa i štete koju je moguće da bi nanijeli spomenicima. Ukazao je da mještani treba da iskomuniciraju 
sa Komunalnim preduzećem kako bi se utvrdile nadležnosti za potencijalno uklanjanje čempresa i da 
vjeruje da isto nije u nadležnosti mjesne zajednice. 

Mišo Raičević je istakao da mjesna zajednica ne može postavljati mednike oko grobnih mjesta. 

Novo Stanišić je istakao da mjesna zajednica može izdavati potvrde o prebivalištu, koja može potvrditi da 
su grobna mjesta na teritoriji mjesne zajednice. 

Milan Mijajlović je istakao da se slaže da mjesna zajednica ne može rješavati sporove između stanovnika i 
dozvola za uklanjanje stabala sa grobalja ali da mjesna zajednica ima određene nadležnosti koje su 
definisane Odlukom o mjesnim zajednicama. 

Novo Stanišić je istakao da bi u narednom periodu bilo potrebno organizovati crkvene odbore koji bi 
brinuli o crkvama i grobljima na teritoriji mjesne zajednice. I da bi u narednom periodu trebali poraditi na 
ovom pitanju. 

Novo Stanišić i Mišo Raičević su istakli, a povodom radova sa mašinom i čišćenjem puta, koje je realizovao 
član Savjeta bez prethodne saglasnosti Savjeta, treba biti preispitano odnosno jasno da isto nije 
organizovano od strane Savjeta mjesne zajednice i da je takve aktivnosti potrebno organizovati ali uz 
prethodni dogovor na Savjetu mjesne zajednice i da bi tada te aktivnosti bile i kvalitetnije urađene jer bi 
se mogla organizovati radna akcija i pozvati stanovništvo.  
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Novo Stanišić je istakao da nema ništa protiv rada od strane stanovnika ali da je potrebno razlučiti šta se 
organizuje od strane pojedinaca a šta u organizaciji Savjeta mjesne zajednice.  

Mišo Raičević je istakao da bi trebalo na sledećoj sjednici Savjeta porazgovarati sa članom Savjeta Borkom 
Raičevićem i ukazati mu da je dobro što je uradio ali da je isto tako sve moglo biti bolje organizovana i 
završeno da su se pridružili i ostali stanovnici na radnoj akciji. Raičević je istakao da je trebalo organizovati  
5 ili 7 ljudi koji bi pratili mašinu i za njom uklanjali. Istakao je da i je prihvaćeno što je uradio ali da je u 
buduće potrebno sve bolje organizovati i pružiti podršku. 

Svi prisutni su se složili. 

Mišo Raičević je pitao da li je moguće obezbijediti ovu mašinu ponovo uz podršku mjesne zajednice kako 
bi se popravio put Perišićima iz Rožaca. 

Milan Mijajlović je istakao da postoji dogovor sa Opštinom Danilovgrad da kad god je potrebna mašina da 
se uputi dopis sa detaljima i da će se mašina kombinirka obezbijediti. Mijajlović je istakao da bi bilo dobro 
na zborovima koji se organizuju utvrde potrebe stanovnika i da ako je potrebno da mašina par sati bude 
na pojasu kod jednog domaćinstva, pa potom određeni vremenski period kod drugog domaćinstva ukoliko 
ima potreba. Da bi se ovakav način mogao raditi po selima. 

Mišo Raičević je istakao da se slaže i da je prethodno potrebno napraviti spisak i utvrditi gdje je i koliko 
potrebna mašina. 

*** 
 
 

Novo Stanišić otvorio je sledeću tačku dnevnog reda i dao riječ Milanu Mijajloviću koji je naveo da je 
pripremio predlog Poslovnika o radu Savjeta mjesne zajednice Vražegrmci. Mijajlović je pristunim podijelio 
odštampane primjerke Poslovnika i zamolio da isti pogledaju i da pripreme potencijalne izmjene za sledeću 
sjednicu Savjeta mjesne zajednice.  

Mijajlović je naveo da će Poslovnik o radu olakšati rad Savjeta, tok sjednica, dati strukturu radu. 

Novo Stanišić se složio sa iznijetim i istakao da bez dokumenta i identifikacije nema rada.  

Svi prisutni su se složili. 

Željko Milatović je uzeo riječ i naveo da bi mogao vidjeti sa vlasnicima iskopa u Dabovićima da li bi i po 
kojoj cijeni mogli obezbijediti i potrebni pijesak. Da će se potruditi da se pijesam obezbijedi bez plaćanja 
ali da u slučaju velikog broja tura i većih količina isto bi se trebalo dogovoriti i platiti za potrebe mjesne 
zajednice i stanovnika kojima je potrebno. 

Mijajlović je ponovio da je potrebno organizovati Zborove i utvrditi potrebe stanovnika. Sa istim se složio 
i Novo Stanišić. 

Mijajlović je uzeo riječ i ponovio da je potrebno voditi računa o transparentnosti i u ovom slučaju i svim 
drugima. Nastavio je izlaganje sa predlogom osnivanja nevladine organizacije koja bi radili na 
obezbijeđivanju novčanih sredstava za razvoj mjesne zajednice Vražegrmci u prvom poboljšanja uslova 
života, promocije proizvoda sa teritorije mjesne zajednice, turizma i sl. i dodao da vjeruje da ova nevladina 
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organizacija i sama mjesna zajednica mogu imati godišnje budžete i po nekoliko desetina hiljada eura. 
Mijajlović je naveo da bi pripremio Statut te nevladine organizacije i podrobno ga prezentovao na nekoj 
od sledećih sjednica Savjeta. 

Mijajlović je predložio da je potrebno obezbijediti i mjesečni budžet za predsjednika Savjeta mjesne 
zajednici koji bi koristio za potrebe prevoza odnosno goriva s obzirom da je on član Savjeta koji je najviše 
u pokretu a za potrebe rada mjesne zajednice. Takođe je istakao da jednako tako nema potrebe da bilo 
ko izdvaja lična sredstva za materijal za sjednice, iznajmljivanje opreme ili bilo koju drugu stavku. Da se 
može donacijom doprinijeti radu Savjeta kao i svi ostali stanovnici ali da nema potrebe da se lični novac 
izdavaja za potrebe rada Savjeta i mjesne zajednice. 

Prisutni su se složili sa iznijetim predlogom izuzev Nova Stanišića. 

Novo Stanišić je uzeo riječ i naveo da ovo može biti škakljivo i da će se iznositi različiti komentari na takvo 
funkcionisanje mjesne zajednice. Da će se među stanovništvom ukazivati da se troše sredstva mjesne 
zajednice za lične potrebe. Ukazao je da postoje određeni troškovi prevoza ali da to nisu velika sredstva i 
da nema potrebe da se koriste sredstva iz budžeta mjesne zajednice za ovakve stvari. 

Mijajlović je ponovo uzeo riječ i naveo da ukoliko je lakše može se izvaditi kartica za gorivo i koristiti po 
potrebi i da smo svi svjesni da ne može dolaziti do zloupotreba. Ako imamo cjeli proces transparentan i 
javnost je upoznata sa trošenjem sredstava, kreiramo temelje da bilo koji sledeći Saziv neće morati trošiti 
svoja lična sredstva, a da će uvijek postojati mehanizmi kontrole i posledica. Mijajlović ističe da svi 
doprinose sasvim dovoljno svojim vremenom, potpuno volonterski i da nema potrebe i finansijski ništa 
više nego svi ostali članovi zajednice i u skladu sa mogućnostima. 

Sjednica Savjeta mjesne zajednice je završena u 20:35h. Milan Mijajlović je preuzeo kreiranje Zapisnika sa 
sjednice. 

 

Zapisničar          Predsjednik Savjeta 

Milan Mijajlović         Novo  Stanišić 
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